
Datum van indiening : 11 november 2020 

Vraag van mevrouw Bianca Debaets aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

Onderwerp : De toekomst meet- en weetcel 

 

Mevrouw de Collegevoorzitter, 

Zoals u weet werd de meet- en weetcel in 2008 opgestart om te dienen als studie- en expertisecentrum 

om de beleidsvoorbereiding, -uitvoering en -evaluatie wetenschappelijk te kunnen onderbouwen. 

Tijdens de bespreking van de begrotingswijziging eerder dit jaar werd, bij het punt omtrent de 

cartografie van de kinderopvang, reeds toegegeven dat men de aanwervingen voor deze meet- en 

weetcel zou uitstellen tot het najaar en dat men met het vrijgekomen budget consultants zou betalen. 

In Collegebesluit nr. 20202021-0206, van 29-10-2020, lezen we dat de meet- en weetcel opgeheven 

wordt en opgaat in de cel stedelijk beleid.  

Uit de collegebesluiten die werden goedgekeurd op de vergaderingen in oktober blijkt dus dat het 

mandaat van de entiteitsverantwoordelijke niet wordt verlengd en dat de werking niet langer zal 

worden ondergebracht in een aparte cel van 4 VTE’s, maar wel zal worden ingekanteld in de cel 

Stedelijk Beleid.  

We weten allemaal dat grootte er niet toe doet, wél wat je (ermee) doet. Maar als we de beslissingen 

van het college op een chronologisch rijtje zetten, dat zijn er toch wel enkele vragen te stellen over 

“wat het College deed”: 

 

- Kan u deze beslissingen van het College en de chronologie, nader toelichten? Op welke manier 

werd de meet- en weetcel geëvalueerd om tot deze beslissing te komen en welke parameters 

werden daarbij gebruikt? Werden er bepaalde onregelmatigheden vastgesteld die ertoe geleid 

hebben dat deze cel niet langer onder de Leidend Ambtenaar zou kunnen functioneren maar 

letterlijk wordt geschrapt in het organogram en geïntegreerd in de cel Stedelijk Beleid? Kan u 

dit nader toelichten? 

- Kan u toelichten op welke manier het beleid en initiatieven van het VGC-college in de toekomst 

verder gemonitord zal worden? Welke taakverdeling en coördinatie werd er reeds vastgelegd 

tussen deze ‘nieuwe’ meet- en weetcel en de cel Stedelijk Beleid? 

-   Kan u een stand van zaken geven van het overleg met de syndicale verantwoordelijken 

omtrent deze verandering? Welke zijn de eventuele knelpunten tijdens de besprekingen? 

- Beschikt de cel stedelijk beleid vandaag over voldoende kennis om de beleidsvoorbereiding, -

uitvoering en -evaluatie van de gemeenschapsbevoegdheden wetenschappelijk te 

onderbouwen en om de correcte analyse te maken uit de vergaarde cijfers ?  

- Op welke manier verzekert de nieuwe plaats in het organigram van de VGC de nodige 

deskundigheid voor de verschillende beleidsdomeinen? Of zullen ook de cijfermedewerkers in 

de beleidsdomeinen (bijvoorbeeld monitoring capaciteit onderwijs) overgeheveld worden 

naar de cel stedelijk beleid ? Wanneer vinden en op welke manier zal dit geëvalueerd worden? 

- En tenslotte: wanneer zal het college het nieuwe personeelsplan en organogram voorstellen 

aan de Raad?  En kon deze beslissing om de Meet- & Weetcel te schrappen niet beter in dàt 

kader genomen worden ? 



 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 


